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To: 5.1.5 @minvws.nl
Cc: 5.1.2e hE @minvws.nl]; IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )
Sent: Thur 6/10/2021 7:33:22 AM

Subject: FW: Toezeggingen WGO 23 juni 20217?

Received: Thur 6/10/2021 7:33:22 AM

Zetten jullie onderstaande toezeggingen m.b.t. het WGO 23 juni uit bij de juiste directie?

Groet

van: IESE. EXE @minaz.nb>

Verzonden: donderdag 10 juni 2021 09:00

Aan: CRIPEER @ minvws.nl>

CC: @minvws.nl>; 512e
 § JEEeminaz.ni>

Onderwerp: RE: Toezeggingen WGO 23 juni 20217?

voIEEE
Ik had inderdaad meegeschreven en het betrof twee punte:

1) of alle documenten van de 3 deals boven de 100 mln vrijgegeven kunnen worden (graag voor WGO van 23-6)

2) of verpleeghuizen ook meegenomen worden in het onderzoek

worl
Dat mede nav uitzending

nieuwsuur waarin een directeur ve thuiszorg organisatie zegt ook mondkapjes gekocht te hebben van hulptroepen.nu

Kun je hiermee wit de voeten?

Groet,

5.1.2e

Ik heb ze beiden ook even uit het stenogram geplukt. Zie onderstaand:

1) documenten: (Azerkan/DENK)

Het klonk als een verzoek, maar ik zou het iets stelliger willen neerleggen. Ik zou dat graag willen hebben, omdat ik op

basis daarvan kan kijken wat daar precies in staat en wat je daar als Kamer tegen kunt doen. In de toeslagenaffaire hebben
we de landsadvocaat tegen €600 per uur mngezet voor mensen die heel weinig hadden en die nauwelijks een verweer

hadden. Ik denk dat we hier ook eenjuridisch expert op moeten zetten. Ik zou dat graag willen. Ik vraag aan de minister-

president of hij die documenten kan vrijgeven.

De heer Rutte:

[Opslaan]

Ik heb sowieso geen documenten die 1k vrij kan geven. Dat zou VWS moeten doen. Ik stel voor dat ik dit deel van uw

verzoek doorgeleid naar de minister voor Medische Zorg en dat zi) daarop ingaat als zi) de Kamer verder kond doet van

de uitwerking van het onderzoek. Ik kan niet overzien of dat juridisch kan. Dat weet ik gewoon niet.

De voorzitter:

Het wetgevingsoverleg 1s op 23 juni. De mimster-president geleidt dus ook deze vraag door naar de minister voor

Medische Zorg.

De heer Rutte:

[Opslaan]

Ja, laten we dat doen. Als dit ambtelijk wordt doorgeleid, kan die vraag daar nader beantwoord worden.
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2) Verpleeghuizen meenemen in onderzoek (v Dick/PVV).

heer Tony van Dijck (PVV):

Volgens mij zijn de feiten algemeen bekend. Elke dag zitten de talkshows vol met mensen die er dichtbi) waren, zowel

rtium, zoals gisteren nog, als van v Mijn vraag 1s: gaat hetin dat onderzoek alleen maar over

en VWS? Ofgaat het ook overEA oe meer gedaan heeft. Die heeft, dat begrepen we gisteren
ook, kennelijk ook direct aan verpleeghuizen geleverd. Dus misschienis dat stukje VWS, die 100 miljoen, slechts het

topje van deysberg en heeft die man p zijn bankrekening, maar een veelvoud daarvan. Met andere

woorden, gaat dit verder dan VWSoz
|

Wordt er ookin de breedte gekeken naar verpleeghuizen en andere

mstanties die rechtstreeks aan het shoppen waren?

De heer Rutte:

[Opslaan] |

Het onderzoek richt zich zowel op de overeenkomst met RGA, als op de inkoop van pbm, persoonlijke
beschermingsmiddelen, tijdens de coronacrisis. Welke keuzes zijn gemaakt en waarom? Dus dat is breder. De bedoeling
1s dat er mn het onderzoek ook een soort meldpunt wordt opgenomen waar onderzoeksjournalisten terechtkunnen als zi
nieuwe dingen ontdekken, ofmensen die dingen te melden hebben.

De voorzitter:

Verpleeghuizen zijn daar ook onderdeel van.

De heer Rutte:

[Opslaan]

Ja, maar verpleeghuizen werken decentraal. Dit deel zal gevolgd worden door VWS. Dan moet het maar even bij dat

WGO terugkomen. Maar ik weet niet of VWS gaat over de verpleeghuizen. Ik denk het eigenlijk niet, maar ik vermoed,
als wij breed kijken naar de inkoop van pbm, dat dit in ieder geval direct of indirect wordt meegenomen. Ofhet ook

rechtstreeks 1s, zal nog even moeten worden beantwoord.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou:IEEE) IEEE ius
Datum: woensdag 09 jun. 2021 8:41 PM

Aan: ails
.

<BCHPEN 7)minaz.nl>
BB owinvus> SEEwin i>

Onderwerp: Toezeggingen WGO 23 juni 2021?

Klopt het dat je hebt meegeschreven met de toezeggingen gedaan door de MP m.b.t. wat VWS extra meeneemt tijdens het WGO

van 23 juni?

Wij hebben genoteerd:

i
Worden verpleeghuizen ook betrokken in de scope van het onderzoek [naar de mondkapjesdeal FREY

- zarkan?

- 7

Veel dank alvast.
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